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Referat fra bestyrelsesmøde 

 
 
 
 
Mødet blev afholdt: 9. sep. 2009 
 
Deltagere: Lone, Per, Charlotte, Ellen, Gitte 
 
Referent: Per 
 
Fraværende:  
 
 
 
 
 
Dagsorden 

 
1. Godkendelse af referat fra sidst 
2. Godkendelse af dagsorden 
3. Behandling af henvendelser til bestyrelsen 

a. Buske der er gået ud, er erstattet med græs 
4. Overtagelse af fællesområde 

a. Opgradering af kloak og pumpestation 
b. Skift af advokat 

5. Vedligeholdelsesplan 
6. Information/meddelelser 

a. Fælleshusudvalget 
b. Kasseren 

7. Nyhedsbrev 
8. Evt. 
9. Næste møde 
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1. Godkendelse af referat fra sidst 

Referater blev underskrevet 

 

 

2. Godkendelse af dagsorden 

Dagsordenen blev godkendt 

 

 

3. Behandling af henvendelser til bestyrelsen 

a. Buske der er gået ud, er erstattet af græs 

Lone har modtaget en opfordring til at området hvor bestyrelsen har erstattet udgåede buske med græs, 

bliver genetableret med buske. 

Der var en drøftelse omkring dette emne, og resultat blev at Lone tager en snak med vores gartner, om 

hvilke planter der har bedst forudsætninger for at kunne trives i de betingelser der er i vores område. 

 

 

 

4. Overtagelse af fællesområdet 

a. Opgradering af kloak og pumpestation 

Da vores advokat gik på ferie, bad han Lone tager over med hensyn til at få priser på hvad det vil koste 

for at kommunen vil overtager kloaker og pumpestationen. 

Lone har haft en snak med Otto Jensen fra Næstved kommune, hvor han gjorde det klart, at kommunen 

vil have en ny tv-inspektion inden der kan blive tale om evt. overtagelse. 

 

b. Skift af advokat 

Samarbejdet med vores advokat blev drøftet, og der var enighed om at når vi ikke kunne få kontakt med 
vores advokat, var der ingen grund til at fortsætte samarbejdet. Der blev drøftet forskellige muligheder, 
og Lone vil undersøge de drøftede emner.        

 

 

 

5. Information/meddelelser 

a. Fælleshusudvalg 

Der skal holdes møde i den nærmeste fremtid, hvor bla. sommerfesten skal evalueres. 

 

b. Kasseren 

Ellen orienterede om økonomien, som så fin ud. 
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6.  Nyhedsbrev 

Indholdet af det kommende nyhedsbrev blev drøftet. 

 

 

7. Evt. 

 

 

8. Næste møde 

25. november 

 

 

 
Underskrifter 
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